
Grup Municipal Socialista
d’Arenys de Mar

PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE GENER 
DE 2025

PREGUNTA 1. Lamentem la mort recent de Quimet Maynou, 
Tau-Tau,  impulsor  de  moltes  iniciatives  ciutadanes,  que  ha 
estat molt present en la vida social arenyenca i en els darrers 
anys, president del Comitè d’Agermanament amb Auterive. Un 
record per  a  ell  i  una  abraçada a  la  seva  família.  Voldríem 
preguntar  per  si  es  pensa  reconstituir  el  Comitè 
d’Agermanament i si l’ajuntament té previst assistir a la fira 
d’Auterive que es farà enguany el 27 i 28 de setembre.

PREGUNTA 2. En data 15 de gener de 2025 surt publicada a 
Ràdio  Arenys  la  noticia  proporcionada  per  l’Alcalde  que 
l’Institut Social de la Marina cedirà l’edifici de la Casa del Mar 
a  l’Ajuntament.  Un  cop  sigui  municipal  què  en  pensa  fer 
l’Ajuntament? Com es contempla l’Associació de la Casa del 
Mar i el Restaurant?

PREGUNTA 3. En declaracions de l’Alcalde hem sabut que els 
diners del Puosc 2025-2029 seran per a la reforma del mercat 
municipal juntament amb altres subvenciones. Sabem el cost 
del  projecte?  Quins  criteris  s’han  seguit  per  aquest  nou 
projecte diferents al d’altres projectes?

PREGUNTA 4.  Al  local  situat  a  la  Riera  Bisbe  Pol,  47  es 
preveu  que  hi  haurà  terrassa?  On  estarà  situada  en  cas 
afirmatiu?
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PREGUNTA 5.  Al  Ple  de  novembre  de  2024  preguntavem: 
L’obra  d’habitatges  al  costat  de  les  clarisses  disposa  de  
llicència de primera ocupació? Com sigui que la resposta va 
ser  que  s’havia  fet  una  comunicació,  volem  saber  si  la 
comunicació es va admetre, si hi ha hagut deficiències i si s’ha 
fet inspecció.

PREGUNTA 6. Les pluges del mes de setembre mentre es feia 
la substitució de la coberta del pavelló de dalt del Fondo de les 
Creus van ocasionar problemes a l’ajuntament,  als clubs i  a 
l’UFEC. Es va dir que es reclamaria a l’empresa constructora. 
Com està la reclamació?

PREGUNTA 7.  La regidoria  de Patrimoni  ha fet  públic  per 
internet el balanç de l’any passat. Això ens ha fet recordar que 
respecte del patrimoni tenim una sèrie de temes pendents com 
és el de l’aprovació del Pla especial de Protecció del Patrimoni 
Arquitectònic. Tenim novetats al respecte?

PREGUNTA 8. Sobre els fanals que cal posar a la via pública 
ens interessa saber quan serà realitat la seva instal·lació. 

PREGUNTA 9. Quan es pensa fer la poda aquesta temporada? 
Perquè es fa tan tard?
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